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Abstract (en)
[origin: WO2022038242A1] The invention relates to a heat-sensitive recording layer comprising phenol-group-free organic color developers, to
a coating composition for producing the heat-sensitive recording layer, and to a heat-sensitive recording material, in particular thermal paper,
comprising the heat-sensitive recording layer. The invention also relates to the use of the heat-sensitive recording layer to produce the heat-sensitive
recording material, to a method for producing the heat-sensitive recording material, and to the use of the heat-sensitive recording material in thermal
paper applications. Because of its composition, the heat-sensitive recording material has particularly good recyclability and is highly environmentally
friendly.

Abstract (de)
Beschrieben wird eine wärmeempfindliche Aufzeichnungsschicht, umfassend Phenolgruppen-freie organische Farbentwickler, eine
Beschichtungszusammensetzung zur Herstellung der wärmeempfindlichen Aufzeichnungsschicht sowie ein wärmeempfindliches
Aufzeichnungsmaterial, insbesondere Thermopapier, umfassend die wärmeempfindliche Aufzeichnungsschicht. Weiter wird beschrieben die
Verwendung derwärmeempfindlichen Aufzeichnungsschicht zur Herstellung des wärmeempfindlichen Aufzeichnungsmaterials, ein Verfahren
zur Herstellung des wärmeempfindlichen Aufzeichnungsmaterials und die Verwendung des wärmeempfindlichen Aufzeichnungsmaterials in
Thermopapier-Anwendungen. Das wärmeempfindliche Aufzeichnungsmaterial weist aufgrund seiner Zusammensetzung eine besonders gute
Recyclingfähigkeit und eine hohe Umweltverträglichkeit auf.
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